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Innledning 
Denne beretningen oppsummerer aktiviteten i Trondheim AP i årsmøteperioden 2022-2023.  

Årsmøtet 2022 
Årsmøtet 2022 ble avholdt som Teamsmøte. Covidrestriksjonene ble endret noen uker før årsmøtet 
fant sted, og dermed var det ingen begrensning på størrelsen på møtet. Høye smittetall, og regler om 
karantene for smittede gjorde at styret likevel fant det fornuftig å gjennomføre møtet digitalt. Flere 
delegasjoner samlet seg i mindre grupper, blant annet i Folkets hus i sentrum og på Ranheim, og 
møteledelsen og styret satt samlet i Folkets hus. Møtet ble gjennomført på en dag.  
Leder i Trondheim Arbeiderparti holdt minnetale og åpningstale ved møtets begynnelse.  
Den politiske innledningen ble holdt av LO-leder Peggy Hessen Følsvik. 
 

Tillitsvalgte 
Følgende tillitsvalgte ble valgt på årsmøtet i 2022 

Styret: 

Leder: Hanne Moe Bjørnbet, Byåsen Arbeiderlag (ikke på valg) 

Nestleder: Gunn Elin Høgli, Heimdal Arbeiderlag (Valgt for 2 år) 

Nestleder: Pål Sture Nilsen, Klæbu Arbeiderparti (ikke på valg) 

Sekretær: Aasta Loholt, Ranheim Arbeidersamfunn (ikke på valg) 

Økonomiansvarlig: Ismail S Elmi, Tiller Arbeiderlag (Valgt for 2 år) 

Studieleder: Geir Jarle Sirås, Trondheim Arbeidersamfunn (Valgt for 2 år) 

Kvinnekontakt: Sara Shafighi, Kolstad Arbeiderlag (ikke på valg) 

Styremedlem: Tarjei Leistad, Faglig Arbeiderlag (Valgt for 2 år) 

Styremedlem: Kristin Tinmannsvik, Kolstad Arbeiderlag (Valgt for 2 år) 

1. varamedlem: Maria Eriksen Storrø, AUF (Valgt for 2 år) 

2. varamedlem: Helge Rushfeldt, Trondheim Arbeidersamfunn (Valgt for 2 år) 

3. varamedlem: Arne Bjørlykke, Østbyen Arbeiderlag (Valgt for 2 år) 

Revisor/møteboknemnd: 

Leder:  Anne Sophie Hunstad   Strinda Arbeiderparti   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Ove Mjønes    Kolstad Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Varamedlem:  Bente Kristin Andersen   Heimdal Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

 

Fanevakter: 

Fanebærer:  Pål Sture Nilsen   Klæbu Arbeiderlag   Ny (1 år) 

Fanevakt:  Hanne Moe Bjørnbet   Byåsen Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Fanevakt:  Tyra Joarsdottir   AUF i Trondheim   AUF oppnevner 

Vara:   Ismail S Elmi    Tiller Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 



Vara:   Kari Brøttemsmo   Klæbu Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Vara:   Erling Hustvedt    AUF Trondheim   På valg (1 år) 

 

Medlemsutvalg: 

Leder:   Geir Jarle Sirås    Trondheim Arbeidersamfunn  Ikke på valg 

Medlem:  Lise Gunn Eskeland   Østbyen Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Marit Selfjord    Byåsen Arbeiderlag   Ikke på valg 

Medlem:  Ferhat Guven   Kolstad Arbeiderlag   Ikke på valg 

Medlem:  Sondre Henriksen  Sørsida AUF    Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Karen Selvåg    Byåsen Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Tine Eikevik    Trondheim Arbeidersamfunn  Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Trond Reitan    Faglig Arbeiderlag   Ny (1 år) 

Medlem:  Erling Hustvedt    AUF i Trondheim   AUF oppnevner 

 

Representant AØF: 

Representant: Ola Johnsen Lenes   Trondheim Arbeidersamfunn  Gjenvalg (1 år) 

Vararepr.:  Kjell Skarholdt    Kolstad Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

 

Samarbeidskomiteen: 

Leder:   Mats Monsen    Fagforbundet    Ny (1 år) 

Medlem:  Børge Ånesen    Fellesforbundet   Ny (1 år) 

Medlem:  Kjell Aune    NNN     Ny (1 år) 

Medlem:  Mona Bjørn    Handel og Kontor   Ny (1 år) 

Medlem:  Jan Kristian Hammernes Fellesforbundet   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Gunn Elin Høgli   Nestleder i styret/FK Gruppa  Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Eva Kristin Hansen   Stortingsgruppa   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Roar Aas    Bystyregruppa    Gjenvalg (1år) 

 

Seniorpolitisk utvalg: 

Leder:   Valborg Sund    Strinda Arbeiderparti   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Cath Ramfjord   Kolstad Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Aage Borrmann   Trondheim Arbeidersamfunn  Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Turid Stenseth    Østbyen Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Nils Arild Nesjan   Byåsen Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Randi Villmo    Klæbu Arbeiderlag   Gjenvalg (1 år) 

Medlem:  Svein Erling Smolan  Trondheim Arbeidersamfunn  Gjenvalg (1 år) 

 

Utsendinger til Trøndelag Arbeiderpartis representantskap 

1. Hanne Moe Bjørnbet   Leder, Trondheim Arbeiderparti 

2. Pål Sture Nilsen   Nestleder, Trondheim Arbeiderparti 



3. Gunn Elin Høgli   Nestleder, Trondheim Arbeiderparti 

4. Mats Monsen    Leder, Samarbeidskomiteen 

5. Sara Shafighi   Kvinnekontakt 

6. Geir Jarle Sirås    Leder, Medlemsutvalget 

7. Rita Ottervik    Ordfører, Trondheim 

8. Roar Aas    Gruppeleder 

9. Tyra Joarsdottir   Leder, AUF i Trondheim 

10. Aasta Loholt   Ranheim Arbeidersamfunn 

11. Julie I. Hole   Kommunalråd 

Vara: 

1. Ismail Elmi   Økonomiansvarlig 

2. Sissel Trønsdal    Bystyregruppa 

3. Tarjei Leistad   Faglig Arbeiderlag 

4. Kristin Tinmannsvik  Styret 

5. Jørn Arve Flått   Bystyregruppa 

6. Maria Eriksen Storrø  Styret 

7. Erling Hustvedt   Nestleder AUF Trondheim 

8. Sofie Løvdal   Strinda Arbeiderparti 

9. Helge Rushfeldt  Trondheim Arbeidersamfunn 

10. Arne Bjørlykke   Østbyen Arbeiderlag 

11. Anita Børstad   Nidaros sosialdemokratiske forum 

 

Valgkomité for årsmøtet 2023 

Sissel Trønsdal, Leder   Heimdal Arbeiderlag 

Aina Holst    Trondheim Arbeidersamfunn 

Tyra Joarsdottir    AUF 

Erling Hustvedt    AUF 

Sonia Tangen    Faglig Arbeiderlag 

Jørn Arve Flått    Strinda Arbeiderlag 

Tone Graneggen   Byneset Arbeiderlag 

Alf Steinar Tømmervold   Klæbu Arbeiderlag 

Tore Sandvik    Byåsen 

 

Nominasjonskomité for kommunevalget 2023 

Pål Sture Nilsen, Leder   Klæbu Arbeiderlag 

Gunn Elin Høgli    Heimdal Arbeiderlag 

Baba Danyagiri    Strinda Arbeiderparti 

Eva Kristin Hansen   Trondheim Arbeidersamfunn 

Kjell Aune    Ranheim Arbeidersamfunn 

Marit Selfjord    Byåsen Arbeiderlag/Senior 

Emilie Græsli    AUF 

Severin Aarmo    AUF 

Lars Børseth    Faglig Arbeiderlag 



 

Aktiviteten i 2022 

Styrets arbeid 
Det har gjennom perioden vært avholdt 14 styremøter, og blitt behandlet 72 saker. 
Det er arbeidet med å ruste Trondheim Arbeiderparti for valget i 2023 som har preget styrearbeidet i 
året som har gått. Det har handlet om å gjennomføre programprosess og nominasjonsprosess på en 
god måte, men også om å bygge en god organisasjonskultur hvor alle trekker i samme retning og 
spiller på lag.  
Dette har vært tema i mange av styrets diskusjoner. I tillegg har styret, med Gunn Elin Høgli og Kristin 
Tinmannsvik i spissen gjennomført et organisasjonsprosjekt med dialogmøter i to runder, hvor om 
lag 150 av medlemmene i Trondheim Arbeiderparti deltok. Styret er opptatt av å følge opp dette 
arbeidet, og har brukt mye tid i flere styremøter på hvordan dette kan gjøres best mulig. Mye er fulgt 
opp, noe ble litt forsinka på grunn av nominasjonsprosessen – men både innspillene og 
arbeidsformen fra dette prosjektet vil danne grunnlag for arbeidet videre i Trondheim arbeiderparti.  
 

Representantskapet: 
Det har i årsmøteperioden vært avholdt seks møter i representantskapet.  

09.05.22 - Den politiske situasjonen ved Næringsminister Jan Christian Vestre og valg av 

programkomite. 

15.09.22 - Den politiske situasjonen ved Fylkesordfører Tore O. Sandvik og nominasjon 

fylkestingsvalget. 

06.10.22 - Statsbudsjettet ved leder i Trøndelag Arbeiderparti og Helse- og omsorgsminister Ingvild 

Kjerkol, og budsjett 2023 for Trondheim Kommune ved Jørn Arve Flått. 

16.11.22 - Nominasjonsmøte med valg av de første 20 på lista til kommunevalget 2023. 

28.11.22 - Budsjett 2023 for Trondheim Kommune: gjennomgang av resultat etter forhandlinger og 

godkjenning av dette. 

19.12.22 - Program for valget 2023-2027, nominasjon av resterende liste for kommunevalget og 

budsjett 2023. 

Medlemsmøter:  
Det har gjennom året vært avholdt flere medlemsmøter og åpne møter om aktuelle tema. Mange av 
dem har vært i godt samarbeid med Nidaros sosialdemokratisk forum.  
 
Onsdag 30.03 ble det avholdt åpent møte i Trondheim folkebibliotek med Thorbjørn Jagland, hvor 
tema var «den internasjonale rettsorden under press» 
 
30.04 var det Internasjonal lørdag med Anniken Huitfeldt, om den internasjonale situasjonen. 
 
Lørdag 10.09 ble det arrangert internasjonal lørdag i forbindelse med Pride. Leder for Pride, og 
tidligere AUF-er og partimedlem Eivind Rindal holdt foredrag om skeives situasjon internasjonalt.  
 
21.-22. oktober var Trondheim Arbeiderparti medarrangør på Tranmælfestivalen som organisert og 
gjennomført av Nidaros sosialdemokratisk forum. Gjennom helga deltok 200 partimedlemmer på 
politiske diskusjoner og sosiale treff. Tranmælprisen ble utdelt til samfunnsdebattant Shabana 
Rehman.  
En stor honnør til alle frivillige fra Nidaros sosialdemokratisk forum som sørget for at vi fikk oppleve 
denne fantastiske helga. Forhåpentligvis blir dette en tradisjon!  
 



17. januar ble det avholdt møte om strøm, i samarbeid med Nidaros sosialdemokratisk forum. Her 
fikk vi blant annet besøk av leder for Arbeiderpartiets energiutvalg, Stavangerordfører Kari Nessa 
Nordtun.  
 

Annen aktivitet 
Det er tre store prosesser som har preget organisasjonen Trondheim Arbeiderparti i 2022. 
Programprosessen, nominasjonsprosessen og organisasjonsprosjektet.  
Programprosessen: 
Programkomiteen som hadde ansvar for å utarbeide forslag til kommunevalgprogram for 2023-2027 
besto av:  
Muzaffer Kara, leder (Kolstad) 
Jørn Arve Flått (Strinda) 
Marit Selfjord (Byåsen/senior) 
Martin Morken (Faglig) 
Turid Stenseth (Østbyen) 
Petra Kvitting (AUF-studenter) 
Tyra Joarsdottir (AUF) 
Trude Basso (Byåsen) 
Roar Aas (Gruppeleder bystyret/Sjetne) 
Emil Raaen (Trondheim Arbeidersamfunn) 
Erling Hustvedt (AUF) 
Forslaget til partiprogram var ute på høring i partilagene i to runder, og ble endelig vedtatt i 
representantskapet den 19. desember.  
 
Nominasjonsprosessen:  
Nominasjonskomiteen til kommunevalget besto av 
Pål Sture Nilsen, leder (Klæbu/styret) 
Gunn Elin Høgli, leder (Heimdal/styret) 
Baba Danyagiri, (Strinda) 
Lars Buenget Børseth, (Faglig) 
Kjell Aune, (Ranheim) 
Marit Selfjord, (Byåsen/senior) 
Eva Kristin Hansen, (Trondheim arbeidersamfunn) 
Severin Aarmo, (AUF) 
Emilie Græsli, (AUF) 
 
De tjue øverste på lista, inkludert ordførerkandidaten ble valgt på nominasjonsmøtet 16. november. 
De øvrige listekandidatene ble valgt den 19. desember.  
 

1. Emil Raaen 
2. Sara Shafighi 
3. Roar Aas 
4. Trude Basso 
5. Jørn Arve Flått 
6. Kirsti Tømmervold 
7. Håkon Einarsve 
8. Sissel Trønsdal 
9. Sigurd Ingvaldsen 
10. Anita Børstad 
11. Leon Bafondoko 
12. Tyra Joarsdottir 



13. Otto Gregussen 
14. Maria Eriksen Storrø 
15. Roger Hammer 
16. Anne Sophie Hunstad 
17. Magnus Aastrøm 
18. Hege Rovik 
19. Karim Tahir 
20. Kristin Tinmannsvik 
21. Terje Jentoft Roel 
22. Valborg Sund 
23. Peder Winsnes 
24. Marit Selfjord 
25. Geir Jarle Sirås 
26. Dina Flått 
27. Erling Eide Hustvedt 
28. Irene Renate Aunaas 
29. Svein-Arild Gullvåg 
30. Live Naomi Lubanda-Husby 
31. Kim Andre Johansen 
32. Marita Tveit Hansen 
33. Alf Steinar Tømmervold 
34. Jannicke Eriksen 
35. Helge Rushfeldt 
36. Malin Stavsøien 
37. Kristian Lian 
38. Felicia Mcgill Cephas 
39. Baba Danyagiri 
40. Grete Mosand 
41. Nils A. Nesjan 
42. Emilia Wasland Pettersen 
43. Tarjei Leistad 
44. Anne Grytbakk 
45. Edvin Helland 
46. Bodil Blokkum 
47. Per Ivar Moe 
48. Marie Louise Strøm 
49. Torbjørn Graneggen 
50. Siw Olsen Fjørtoft 
51. Vegard Skjervold 
52. Anne Kristin Buan 
53. Curt Herbert Haglund 
54. Gunn Kristin Storrø 
55. Ståle Lund 
56. Gunn Nancy Halsetrønning 
57. Gjermund Bungum Gorset 
58. Hege Marie Vikaune 
59. Haider Slyngstad Billaud Qureshi 
60. Bjørg Østvik Skauge 
61. Mathias Sollie Hundstad 
62. Lise Gunn Eskeland 
63. Ola Johnsen Lenes 
64. Wenja C. Kvam 



65. Georg Christian Angelsen Hopsø 
66. Astrid Grendstad 
67. Mads Hoff 
68. Gunnveig Skjetlein 
69. Mats Monsen 
70. Vegard Nilsen 
71. Sondre Henriksen 
72. Petra Kvitting 
73. Metin Bardakci 

 
Organisasjonsprosjektet:  
Vedtaket om å sette i gang et organisasjonsprosjekt med bistand fra en ekstern aktør ble gjort så 
langt tilbake som i 2020. På grunn av pandemien ble det en lang fase med forarbeid før vi endelig 
kom i gang med selve prosjektet vinteren 2022.  
 
Den eksterne aktøren som ble valgt var firmaet Joint Action Analytics, med Sverre Roos Mangrud. 
  
Det ble innledningsvis tatt to strategiske valg for hvordan prosessen skulle gjennomføres. 

1. En anerkjennende og fremtidsrettet tilnærming.  
2. Det ble valgt en bred involvering, hvor alle i organisasjonen fikk mulighet til å involvere og 

engasjere seg i prosessen.  
 
Styret oppnevnte en prosjektgruppe bestående av Kristin Tinmannsvik fra styret som leder, Gunn Elin 
Høgli, Baba Danyagiri, Haider Qureshi, Roger Hammer, Tyra Joarsdottir og Tarjei Leistad.  
 
Hovedaktiviteten var åpne arbeidsverksteder hvor medlemmene ble invitert til å delta. 
Lokallagslederne ble også invitert til et eget møte i forkant av verkstedene, slik at de skulle være godt 
kjent med opplegget.  
 
Det ble gjennomført to runder med verksteder. I første runde var tema hva som fremmer og hva som 
hemmer god organisasjonskultur.  
 
I andre runde med verksteder jobbet deltakerne med forslag til punkter som er spesielt viktig for en 
god organisasjonskultur, og hvilke grep som kan styrke utviklingen av en sunn organisasjonskultur.  
 
I tillegg ble verkstedene i seg selv opplevd som en god arena for å utvikle organisasjonen. Man fikk 
utveksle erfaringer og perspektiver, man ble kjent med hverandre og delte kunnskap.  
 
Alle innspillene fra verkstedene er dokumentert og tatt vare på, og vil bli brukt i arbeidet videre. De 
kan kort oppsummeres i følgende punkter:  
• Felles mål: tydeliggjøre det felles målet vi jobber for, det som gjør oss til ett lag!  
• Fellesskap, spille på lag, raushet. Bygge en opplevelse av å høre til, gjøre hverandre gode og gi rom 
for ulikhet.  
• Inkludering: ta godt imot nye, og gi rom for mange til å engasjere seg  
• Engasjement – utvikle politikk, ha det artig 
• Lojalitet – uenighet håndteres internt  
 
Styret har diskutert innspillene fra prosjektet i flere omganger, og har spesielt hatt fokus på å bruke 
dem når vi nå er i gang med å planlegge valgkamp.  
 
En stor takk til Kristin Tinmannsvik og resten av prosjektgruppa som har lagt ned mye arbeid 
prosjektet!  



8. mars 
I regi av kvinnenettverket ble det arrangert 8. marsfeiring for Trondheim Ap, med besøk blant andre 
av utdanningsminister Tonje Brenna. Dette er nærmere omtalt i meldingen fra kvinnenettverket..  
1.mai 
For første gang siden 2019 kunne det igjen arrangeres 1. mai-feiring sånn som vi kjenner det.  
Både på Heimdal, i Klæbu, på Byåsen og på Ranheim ble det holdt bydelsarrangementer.  
Trondheim Arbeiderparti gikk som vanlig i toget i Trondheim sentrum.  
Følgende holdt taler og appeller i Trondheim:  

- Anders Buens Bauta: Muzaffer Kara, Bystyrerepresentant og Iris Abtahi, Leder Midtbyen AUF 
- Johan Nygårdsvold statue: Jørn Arve Flått, Bystyrerepresentant og Erling Hustvedt, Nestleder 

AUF i Trondheim 
- Minnesmerke etter 22. juli: Gunn Elin Høgli, Nestleder Trondheim AP og Tyra Joarsdottir, 

Leder AUF i Trondheim 
- Bydelskaffeen Kattem Helse- og velferdssenter: Tarjei Leistad, Styremedlem Trondheim AP og 

Synne Løvvik, Styremedlem AUF i Trondheim 
- Folkets Hus Byåsen: Anniken Huitfeldt, Utenriksminister og Astrid Rendal, Leder Byåsen AUF 
- Ranheim: Jørn Eggum, Leder Fellesforbundet og Karoline Kvernmo, Leder Ranheim AUF 
- Ila Velforening: Anniken Huitfeldt, Utenriksminister 
- Klæbu: Roar Aas, Gruppeleder AP 
- Bynesset: Sara Shafighi, Bystyrerepresentant 

Lagledermøter 
2. mai: med tema mål og status for aktiviteten i lokallagene. 
7. november: med tema valgkamp. 
 

Andre utvalg, representasjon og deltakelse 
Trondheim Arbeiderparti har deltatt i storbynettverk sammen med Bergen, Stavanger og Oslo. Dette 

samarbeidet har vært koordinert av partiet sentralt. Ledelsen, sammen med heltidspolitikerne i 

bystyregruppa har deltatt på samlinger, hvor målet har vært å koordinere innsatsen i de store byene 

frem mot valget i 2023. 

Lokalt deltar Trondheim Arbeiderparti sammen med Stjørdal, Malvik, Melhus og Orkland i et 

storkommuneprosjekt, som er et prosjekt for skolering og organisasjonsutvikling med fokus på 

valgkamp. Det har vært fire samlinger med dette prosjekter i løpet av årsmøteperioden. 

Styret i Trøndelag Arbeiderparti: Eva Kristin Hansen(nestleder), Nils Nesjan(styremedlem), Roar 

Aas(styremedlem), Sandra Skillingsås(styremedlem), Karin Enodd(varamedlem) og Sara 

Shafighi(varamedlem) 

Sentralstyret i Arbeiderpartiet: Tore O. Sandvik 

Fylkestingsgruppa: Tore O. Sandvik(Fylkesordfører), Hanne Moe Bjørnbet(gruppeleder), Gunn Elin 

Høgli(hovedutvalg utdanning), Pål Sture Nilsen(hovedutvalg veg), Kristin Strandheim(hovedutvalg 

transport) 

Stortingsgruppa: Eva Kristin Hansen(utenriks og forsvarskomiteen) 

 

 

 



Medlemstall 
 

Trondheim Ap og AUF i Trondheim 2021 

Medlemmer 

2022 

Medlemmer 

ASTUD (Studentlaget) 22 26 

Byneset Arbeiderlag 20 18 

Byåsen Arbeiderlag 137 124 

Charlottenlund/Brundalen Arbeiderlag 35 36 

Faglig Arbeiderlag 40 49 

Flatåsen Arbeiderlag 24 25 

Heimdal Arbeiderlag 74 73 

Klæbu Arbeiderlag 61 60 

Kolstad Arbeiderlag 44 49 

Nidaros sosialdemokratiske forum 323 2968 

Ranheim Arbeidersamfunn 84 80 

Selsbakk/Romulslia Arbeiderlag 28 29 

Sjetne Arbeiderlag 32 28 

Strinda Arbeiderparti 133 122 

Tiller Arbeiderlag 43 42 

Trondheim Arbeidersamfunn 200 199 

Østbyen Arbeiderlag 93 84 

Total AP 1393 4012 

   

AUF studenter i Trondheim 31 29 

Byåsen AUF 134 100 

Midtbyen AUF 89 61 

Ranheim AUF 72 51 

Sørsida AUF 210 144 

Østbyen AUF 107 81 

Total AUF 643 466 

   

Total AP+AUF 2036 4478 

Partiskatt 
 

Alf Steinar Tømmervold    4 200,- 

Leon Bafondoko    3 762,- 

Sara Shafighi     10 000,- 

Rita Irene Ottervik    24 000,- 

Julie Indstad Hole    11 369,- 

Geir Jarle Sirås     400,- 

Anette Ystgaard    390,- 



Kolbjørn Hole     74,10 

Ismail Elmi     3 652,- 

Ferhat Güven     11 310,- 

Muzaffer Kara     3 600,- 

Roar Aas     22 000,- 

Sissel Trønsdal     19 000,- 

Petter Krigsvold    1 580,- 

Oddny Estenstad    1 170,- 

Jørn Arve Flått     15 000,- 

Edvin Helland     2 000,- 

Ruth Marie Torvik    500,- 

Arne Bjørlykke     4 000,- 

Sofie Rosten Løvdahl    2 400,- 

 

SUM      140 407,10 

 

Styrets sluttord 
Et parti som går inn i valgåret som et samlet lag. Som bruker tid og krefter på å utvikle politikk, bygge 

organisasjonen, og stå på for dem vi er valgt av. 

Det er Trondheim Arbeiderparti ved slutten av årsmøteperioden 22/23 

 

Opprydningsprosessen som har ført oss hit har krevd mye av både enkeltpersoner og av oss som 

fellesskap. 

Og det er ikke et enkelt grep, men en felles erkjennelse som har ført oss hit. 

 

Indre konflikter og uro tar dyrebar tid som kunne vært brukt på organisasjonsbygging, skolering og 

politikkutvikling. Og viktigst av alt: et parti som vender blikket innover og signaliserer at vi er opptatt 

av oss selv, av posisjoner og makt, ikke av velgerne og deres hverdager. 

 

Målet med arbeidet som har vært gjort de siste årene har vært å sørge for at Trondheim 

Arbeiderparti er et parti folk ønsker å melde seg inn i, stille til valg og drive valgkamp for. 

Og ikke minst - et parti som folk ønsker å stemme på, fordi vi tar dem på alvor. 

 

Og ved slutten av årsmøteperioden kan vi si at vi har kommet et langt stykke i riktig retning. 

 

I nominasjonsprosessen kom det inn forslag på nærmere 150 navn til å stå på lista. Mange 

signaliserte også at de var aktuelle til en av de øverste plassene. Prosessen gikk ryddig for seg, og 



nominasjonskomiteen sto enstemmig bak sitt listeforslag. Både ordførerkandidat Emil Raaen og de 

øvrige toppkandidatene ble valgt enstemmig. Vi går til valg med et solid lag. En god blanding av 

kontinuitet og fornyelse, og med folk med ulik bakgrunn. 

 

Vi har gjennomført en programprosess hvor både programkomiteen og medlemmene har brukt 

utallige timer på å diskutere politikk og finpusse formuleringer. Manifestprosessen hvor vi skal 

konkretisere politikken vår enda mer, og ikke minst møte folk, organisasjoner og næringsliv for å 

høre hva de er opptatt av. 

 

I året som har gått har vi hatt en helt eventyrlig medlemsvekst, og Trondheim AP har nå passert 4000 

medlemmer. Av folk som aldri før har vært politisk engasjerte, melder seg inn i Arbeiderpartiet for å 

påvirke samfunnsutviklingen er veldig gledelig. Trondheim Arbeiderparti må gjøre sitt for at de nye 

medlemmene får mulighet til å bli en del av partiet og bruke engasjementet slik som de ønsker. 

 

Det nyeste tilskuddet blant våre partilag, Nidaros sosialdemokratiske forum har fått mye 

oppmerksomhet. De har på den korte tiden de har eksistert fått til en aktivitet og et engasjement hos 

medlemmene sine som det står stor respekt av. 

 

Så må vi understreke at det gjøres utrolig mye godt arbeid også i de andre lokallagene i Trondheim 

arbeiderparti. Styret opplever at mange av lokallagene har fått et løft de siste årene, og har mer 

aktivitet, god kontakt opp mot lokalsamfunnene de er en del av, og er flinke til å løfte lokale saker. 

Mange er også godt i gang med å planlegge valgkampen. 

 

Nå gjelder det å legge til rette slik at veksten og aktiviteten i Nidaros blir en inspirasjon for resten av 

organisasjonen, og at vi skaper gode arenaer hvor medlemmene kan bli kjent, utveksle erfaringer og 

lære av hverandre. 

 

Avslutningsvis vil styret takke hele organisasjonen, medlemmene og partilagene for godt samarbeid i 

året som gikk. Takk også til bystyregruppa, AUF og seniorpolitisk utvalg. 

 

Sist, men ikke minst, takk til partikontoret for all bistand. For et stort kommuneparti med mange 

aktive partilag er den hjelpen uvurderlig. Styret er veldig tilfreds med at vi igjen har fått på plass en 

ansatt på partikontoret som har som ansvar å bistå Trondheim, og ser frem til godt samarbeid med 

Ida Karoline Broholm. 

 

Styret ønsker hele organisasjonen lykke til med valgåret 2023. Et parti som står samlet, og trekker i 

samme retning har alle muligheter til å lykkes. Det vil kreve mye av oss - men om vi jobber hardt og i 

lag, så blir det valgseier til høsten, og Trondheims ordfører de neste fire årene heter Emil Raaen! 

 

Med hilsen   

Hanne Moe Bjørnbet - Pål Sture Nilsen - Gunn Elin Høgli - Ismail Elmi - Aasta Loholt - Geir Jarle Sirås - 

Sara Shafighi - Kristin Tinmannsvik - Tarjei Leistad - Arne Bjørlykke - Helge Rushfeldt - Maria Eriksen 

Storrø - Tyra Joarsdottir 



Meldinger fra partilagene 

Arbeiderpartiets Studentlag i Trondheim 
Årsmøte 2022 ble avholdt 7. februar, hvor følgende styre ble valgt: 

Ulrik Stange, Leder 

Dina Flått, Nestleder 

Runar Joakim Olsen, Økonomiansvarlig 

Olav Roson Eide, Styremedlem 

Haider Slyngstad Qureshi, Styremedlem 

Embla Vesterdal, Styremedlem 

14. september ble det avholdt ekstraordinært årsmøte for å supplere styret: 

Ulrik Stange, Leder 

Dina Flått, Nestleder 

Runar Joakim Olsen, Økonomiansvarlig  

Haider Slyngstad Qureshi, Styremedlem 

Ola Kallset, Styremedlem 

Håvard Arvidsson, Styremedlem 

Marta Abelsen, Styremedlem 

Celine Ytternes, Styremedlem 

Sigrid Johansen Herseth, Styremedlem 

Styre har møttes jevnlig gjennom året, og arrangert flere medlemsmøter. «Afterwork» på Lyche har 

særlig vært en suksess for å samle medlemmene og diskutere politikk. Dette har vi ofte kombinert 

med å invitere politikere, og å se på onsdagsdebatten på Studentersamfundet. Her er noen av våre 

høydepunkter fra 2023: 

- Studentkonferanse i Oslo arrangert av Astud nasjonalt. 

- Lunsj med Thorbjørn Jagland. 

- 8. mars-toget og 1. mai-toget.  

- Stands på campusene til NTNU gjennom hele året.  

- Afterwork med ordførerkandidat Emil Raaen og kunnskapsminister Tonje Brenna. 

- Kafébesøk med utenriksminister Anniken Huitfeldt. 

Byåsen 
Årsmøte 2022 ble avholdt 24. januar, både fysisk og digitalt med 28. stykker. Det ble innledet med 

tema om den politiske situasjonen og strømkrisen av leder for Nidaros sosialdemokratiske forum, 

Trond Giske. 

Styret har gjennom året bestått av: 

Jan Åge Sneve Gundersen - Leder 

Karen Selvåg - Nestleder 

Ragnhild Grytdal - Sekretær 

Torgrim Wårum - Kasserer 

Trude Basso - Styremedlem 

Kjetil Berg - Styremedlem 

Anette Ystgaard - Styremedlem 

Nils Nesjan - Varamedlem 

Viviann Reklev - Varamedlem 

Marit Selfjord - Varamedlem og styremedlem fra november 2022 

Mathias Hundstad - Tiltredende fra AUF Byåsen 



Det er gjennom året avholdt i alt 10 styremøter og behandlet 31 saker i styremøter i tillegg til faste 

orienteringer og planlegging av arrangement. I tillegg var det to planleggingsmøter mellom nestleder 

og sekretær for 1. mai. 

Våren ble det arrangert:  

- 1. mai på folkets hus på Ugla med besøk og innledning fra utenriksminister Anniken Huitfeldt og fra 

Byåsen AUF, Astrid Rendal. Godt oppmøte en tidlig morgen med loddsalg og sang. 

- Ett medlemsmøte om programmet med innledning av Jørn Arve Flått. 

- Sommeravslutning med veterantrikk og grilling på Lian sammen med Nidaros sosialdemokratiske 

forum. 

Høsten ble det arrangert 3 medlem/folkemøter: 

- Ett medlemsmøte om frivillighet på Byåsen ved Byåsen skole 

- Ett nominasjonsmøte fra Byåsen Arbeiderlag ved Åsveien skole - styret innledet og samlet innspill. 

- Ett om kommuneplanens arealdel ved Vestbyen If Roar innledet fra bystyregruppa. 

Også i året 2022 har det vært mye aktivitet og engasjement og kontakt med Trondheimspartiet og 

bystyregruppa vår på flere saker innen byutvikling, f.eks. saken om valg av løsning på gang og 

sykkeltrase og bru på Kyvannet og Ugla, kontakt fra medlemmer og opp til medlemmer av 

fylkestinget og noen enkeltsaker fra medlemmer. 

Korona har også preget starten av denne perioden og styret har derfor også tatt å hatt styremøter i 

år både fysisk og digitalt og flere ganger hatt begge deler. 

Styret har vært hardt rammet av sykdom i denne perioden og en god stund var nestlederen på et 

lengre sykehusopphold på høsten, og på sommeren ble vår sekretær Ragnhild syk og vi mistet 

dessverre henne når høsten kom. Dette har preget styret, men leder vil berømme et fantastisk godt 

lag og engasjerte personer i styret for likevel en høy aktivitet og mye støtte og engasjement. 

Marit Selfjord gikk derfor i November inn som fast medlem i styret. 

Utadrettet arbeid har det vært med å sende ut e-poster og oppdatere facebooksiden til laget. 

I 2022 ble arbeidet med utredning av bruken av Sørem gård som er eid av AØF sluttført med Marit 

Selfjord som vår representant. 

Laget har også vært representert i programkomiteen for programmet vi skal gå til valg på i 2023 samt 

hatt en representant i nominasjonskomiteen for kommunestyrevalget. 

Laget har vært representert på følgende det siste året: 

Lagledermøter i TrAP, Gruppemøter i Bystyret, styret i Seniorutvalget i TrAP og Representantskapet i 

AØF. 

Vi har vært til stede ved følgende årsmøter: 

- Årsmøte i Trondheim Arbeiderparti 

- Årsmøte i Trøndelag Arbeiderparti 

- Årsmøte i AØF 

Vi vil få takke for godt samarbeid med komiteer, bystyregruppa, andre partilag og partivenner for et 

godt og konstruktivt arbeid i året som har gått og ser fram til det som kommer og et valgkampår hvor 

vi skal vinne Trondheim med det beste laget. 

Selsbakk og Romolslia 
Ikke mottatt.  



Flatåsen 
Flatåsen Arbeiderlag har 25 medlemmer og et styre på 3 personer. Vi har gjennomført årsmøte, 4 

medlemsmøter hvorav det ene var åpent møte om Grunnvarme. Vi har gitt innspill til 

Kommuneplanens arealdel på mer satsing på Grunnvarme og bedre parkeringsdekning og en 

reguleringsplan på Flatåsen. Vi har også gitt innspill til Landsmøtet om Grunnvarme og BPA og hadde 

flere gode forslag til partiprogrammet. I tillegg har vi gitt innspill til Energikommisjonen. Vi har 

opprettet facebookside og hatt ett leserinnlegg. Fra Flatåsen Arbeiderlag ble Kristian Lian og Felicia 

Cephas nominert på kommunelista. Vi gjennomførte felles 1. mai feiring med Heimdal, Kolstad og 

Tiller Arbeiderlag. 

Kolstad 
Året 2022 har vært et aktivt år for styret i Kolstad Arbeiderlag. Vi har gjennomført styremøter og 

arbeidsmøter for å forberede noen av sakene. I tillegg har vi hatt en egen jubileumskomite som har 

arbeidet med planlegging og gjennomføring av 50års jubileum den 21.10.2022. I tillegg til styrearbeid 

har Øystein Laksnes Bakken utgitt jubileumsboka - Kolstad Arbeiderlag 50 år - 1972-2022. «Kolstad og 

Saupstad fra jordbruksland til moderne drabantby». En bok vi syns ble veldig bra, og den 

dokumenterer vår historie. Vi har mottatt mange rosende ord for denne boka. 

Kolstad Arbeiderlag har deltatt på Trondheim Arbeiderpartis årsmøte.  

Videre har leder deltatt på lagledersamlinger. 

I perioden har det vært avholdt 11 styremøter og 8 møter i jubileumskomiteen samt årsmøte. I tillegg 

har vi avholdt 6 arbeidsmøter ved behov for forberedelse av saker til styremøter. Noen av sakene vi 

har jobbet med på arbeidsmøtene er: 

Styreinstruks for KAL, styrearbeid, årshjul, manifest for 2023 - forslag til delmål, mål og tiltak. 

Kolstad Arbeiderlag har flere folkevalgte som representerer byen og bydelen vår på en god måte, noe 

som over tid har gitt positive resultater. Vi satser på at denne utviklingen fortsetter. 

Styret Kolstad Arbeiderlag 2022: 

Kristin Tinmannsvik, Leder 

Øystein Laksnes Bakken, Nestleder 

Cath J. Ramfjord, Kasserer og sekretær 

Ove Mjønes, Studie/Medlemsansvarlig 

Solfrid Rønning, Kvinnenettverk 

Sara Shafighi, Styremedlem 

Kjell Skarholt, Styremedlem 

Metin Bardakci, Styremedlem 

Nina Olsen, Styremedlem 

Gûlse Guven, Styremedlem 

Synne Løvvik (AUF Sørsida), Styremedlem 

Ferhat Guven, Varamedlem 

Edvin Helland, Varamedlem 

Det ble foretatt endring av styret etter årsmøte, da et styremedlem av helsemessige årsaker trakk 

seg. Solfrid Rønning gikk derfor inn som ny kvinnenettverkskontakt. Høsten 2022 mottok vi 

informasjon om at Ferhat Guven hadde meldt seg ut av Arbeiderpartiet og meldt seg inn i Høyre. I 

tillegg mottok vi utmelding av Gûlse Gyven. Dette medførte at de også gikk ut av styret i Kolstad 

Arbeiderlag. 

Verving av medlemmer prioriteres ganske høyt, og arbeidet med dette vil foregå kontinuerlig. 



Kolstad Arbeiderlag har som tidligere år gjennomført styremøter etter behov.  

2022 er et mellomvalgsår, som er brukt til å bygge opp laget, verve medlemmer og forme god politikk 

i forkant av det viktige valgåret 2023 og landsmøtet i Arbeiderpartiet. Vår hovedoppgave og 

engasjement må være å bistå slik at Trondheim fortsatt blir styrt av Arbeiderpartiet. 

Vi oppfordrer alle våre medlemmer til å stille opp og delta på møter, sosiale media, stands og 

husbesøk. Engasjerte medlemmer er noe vi søker etter, og ønsker disse velkommen i møter og 

eventuelt styrearbeid. All frivillighet er viktig! 

Samtidig ønsker vi å takke for et godt år i 2022. Vi ser frem til 2023.  

Tiller 
Det har vært et aktivt år for Tiller Arbeiderlag med 2 styremøter og 3 medlemsmøter. Møtene for 

Tiller Arbeiderlag har vært i Moltmyra barnehage og Tiller videregående skole. 

Vi har i dag 3 av lagets medlemmer i representantskapet i Trondheim Arbeiderparti.  

Det har blitt avholdt seks møter i arbeidsutvalget. Det har blitt behandlet ni saker. Styret i Tiller 

Arbeiderlag består i dag av 3 kvinner og 4 menn. Det forsøkes å oppnå best mulig likestilling mellom 

kjønnene av både kvinner og menn.  

Tiller Arbeiderlag har arbeidet godt mot kommunevalg 2023 med innspill og forslag til Trondheim 

Arbeiderparti. Noen av sakene fra Tiller Arbeiderlag til Trondheim Arbeiderparti: Trondheims-

boligen, grønne lunger, bydelshus, svømmebasseng/undervisning, billigere kollektivtilbud, 

omsorgsboliger, vedlikeholdsplan på kort og lang sikt for kommunens veier, Tillerskogen, styrke 

rettighetene for mennesker med funksjonsvariasjon (CRPD), infrastruktur for Tiller bydel, 

barnefattigdom. Det har virkelig vært et stort engasjement i laget, så vi sender en takk til alle på 

Tiller. 

Heimdal 
Årsmøtet ble avholdt digitalt 19. januar 2022 på Teams. 

Styret for 2022: 

Sissel Trønsdal, Leder 

Gunn Elin Høgli, Nestleder 

Gunnveig Skjetlein, Kasserer 

Roger Hammer, Sekretær 

Siw Olsen Fjørtoft, Medlemsansvarlig 

Pål Meistad, Styremedlem 

Arnljot Worseth, styremedlem 

Mads Hoff, Styremedlem ungdomsrepresentant 

Peder Ohlen, Varamedlem 

Rita Kumar, Varamedlem 

Stian Johansen, Varamedlem 

Bente Kristin Årbogen, Varamedlem 

Det har vært avholdt 10 styremøter, 7 digitale og 3 fysiske 

Det har vært avholdt to medlemsmøter, ett av dem på Sjetne skole i februar med Trond Giske som 

orienterte om den politiske situasjonen, og ett på Kattem helse- og velferdssenter vedrørende 

innspill til programmet for perioden 2023-2027. Her møtte gruppeleder Roar Aas og orienterte om 

programprosessen. 



Heimdal Arbeiderlag var godt representert på folkemøtet om Sørum Gård som ble avholdt på Huseby 

skole 6. april. 

Årets 1. maiarrangement ble avholdt på Kattem helse- og velferdssenter og det var et godt oppmøte. 

Tarjei Leistad fra styret i Trondheim AP var hovedtaler, og Synne Løvik fra AUF holdt appell. I tillegg 

holdt Olena Ivashkina tale på vegne av flyktninger fra Ukraina. 

Heimdal Arbeiderlag har levert høringsuttalelser til følgende saker: 

- Kommunedelplan Klett 

- Kommuneplanens samfunnsdel 

- Heimdal strategi for bevaring og stedsidentitet 

- Kommuneplanens arealdel, KPA 

Klæbu 
Styret har bestått av: 

Pål Sture Nilsen, Leder 

Alf Steinar Tømmervold, Nestleder 

May Aarø Lium, Kasserer 

Kari Brøttemsmo, Sekretær 

John Ludvig Borgen, Styremedlem 

Ruth Marie Torvik, Styremedlem 

Randi Karin Villmo, Styremedlem 

Lars Nordseth, Varamedlem 

Curt Herbert Haglund, Varamedlem 

Endelig, kunne vi i februar «avblåse» pandemien, og vi har gjennomført et år med normal aktivitet, 

det vi igjen kunne møtes fysisk i forbindelse med ulike arrangement. Årsmøtet ble avholdt 19. januar, 

fysisk, men da med smittevernstiltak som gjaldt. 

Arbeidernes dag fikk i markert skikkelig, med raus og nydelig frokost på Tanem Grendahus. 

Gruppeleder Roar Aas talte og Sondre Henriksen fra AUF holdt appell. Sogneprest Toril Stendal delte 

noen ord om dagen. Veldig gode tilbakemeldinger fra medlemmene på gjennomføringen av årets 

viktigste dag for oss som sosialdemokrater. 

En varm og fin sommerdag i august avholdt vi medlemsmøte og sommerfest på Teigen. Roar Aas tok 

turen og orienterte kort om KPA m.m. 

Vi har hatt 2 medlemsmøter i tillegg til 3 cafètreff på Hjørnet. På kulturukas markedsdag var vi 

synlige og tilgjengelige på stand. 

Styret har gjennomført 6 styremøter i året som har gått. Oppmøtet har vært veldig bra, og vi vil 

benytte anledningen til å takke Klæbu historielag for at vi ofte har fått låne lokalene på Guttebygget 

til styremøter og nybygget på Teigen til sommerfesten. Enkel og god tilgang på 

«kommunestyresalen» har ført til at vi har avholdt to medlemsmøter det. 

Pål Sture Nilsen har sittet som nestleder i kommunepartiets styre. I tillegg ble Alf Steinar valgt inn i 

valgkomiteen og Randi Karin Villmo i seniorutvalget. 

Styret vil takke medlemmer og tillitsvalgte for innsatsen gjennom året som har gått. Innsatsen har 

bidratt til at laget er det mest aktive politiske partiet i bygda. 



Byneset 
Byneset Arbeiderlag har i 2022 hatt et noe begrenset organisatorisk aktivitetsnivå. 

Foruten styremøter kun gjennomført årsmøte, 1. maiarrangement i felleskap med menighetsrådet og 

innspill til kommunepartiets nominasjonsliste. 

Ut over det arbeidet jevnlig gjennom hele året med løpende oppfølging av bydelslagets politiske 

manifest hvor ny tunell Ila – Flakk, ny Brå bru samt sykkel og gangsti Berg-Høstad er viet fokus det 

siste året. 

Selv om aktivitetsnivået kunne vært større må vi se oss fornøyd med at vi gjennom aktiv og tålmodig 

arbeid nå kan se det i handlingsplan for miljøpakken er avsatt midler til ferdigstillelse av Brå bru, 

sykkel og gangsti Berg-Høstad samt prosjekteringsmidler med KS utredning for Ila-Flakk til samlet 

anslag på over 500 mill NOK. 

Dette kan gi et realistisk håp til realisering, hvor vi og vedlegger utkast til manifest vi vil behandle på 

årsmøtet 6. februar.   

Trondheim Arbeidersamfunn 
Etter årsmøtet 2022 har styret bestått av: 

Eva Kristin Hansen, Leder 

Helge Rushfeldt, Nestleder 

Torild Ofstad, Kasserer 

Sigurd Ingvaldsen, Sekretær 

Anne Grytbakk, Styremedlem 

Svein Erling Smolan, Styremedlem 

Aina Holst, Styremedlem 

Iver Johnsen, Varamedlem 

Arnfinn Brechan, Varamedlem 

Jannicke Eriksen, Varamedlem 

Leon Bafondoko, Varamedlem 

Elin Kristine Offersoe, Varamedlem 

Kvinnekontakt: Jannicke Eriksen 

Medlemskontakt: Torild Ofstad og Sigurd Ingvaldsen 

Styre og utvalg i Trondheim Arbeiderparti: 

Geir Jarle Sirås - medlemsansvarlig i styret for Trondheim Arbeiderparti 

Helge Rushfeldt - varamedlem til styret 

Tine Eikevik - medlem medlemsutvalget 

Svein Erling Smolan og Aage Borrmann - medlem seniorutvalget 

Ola Johnsen Lenes - representant AØF 

Emil Raaen fra Trondheim Arbeidersamfunn er valgt som Trondheim Arbeiderpartis ordførerkandidat 

til valget 2023 

Årsmøtet 2022 behandlet 7 forslag som ble vedtatt og videresendt til årsmøtet i Trondheim 

Arbeiderparti og 2 forslag om byutvikling som ble videreført til medlemsmøte i Trondheim 

Arbeidersamfunn. 

Det har i løpet av 2022 vært avholdt 9 styremøter og en strategisamling for styret. 

Det har vært gjennomført 5 medlemsmøter. 



Faglig 
Arbeidet med programinnspill og nominasjon til bystyret og fylkestinget har preget lagets aktivitet 
dette året. Det har vært gjennomført til sammen 5 medlemsmøter der innspill til programmet og i 
nominasjonen har vært tema. Fagforeninger og klubber har vært invitert og lagt frem sine innspill til 
en god faglig politikk i programmet. Laget har hatt en god medlemsutvikling med 10 nye medlemmer 
i 2022. Dette er vi godt fornøyd med. Samtlige får velkomst SMS av arbeiderlaget. Vi ser dog 
fremdeles et stort potensial for å rekruttere medlemmer i fagbevegelsens rekker. 
 

Ranheim 
Årsmøteperioden har av forskjellige grunnet ikke hatt den aktiviteten som laget burde, noe som har 

flere årsaker. Leder hat hatt lite tid i forhold til sin private stilling, det har vært noe sykdom, en 

styrerepresentant har valgt å trekke seg, og en har flyttet fra byen. Det har derfor vært få møter, 

med forholdsvis få frammøtte. På den positive side må nevnes 1. mai-markeringen, som i 2022 igjen 

kunne arrangeres uten korona-restriksjoner. Mye folk, gode appellanter og talere gjorde at laget 

igjen kan være stolt av markeringen og rammen rundt. 

Styret har bestått av: 

Kjell Aune, Leder 

Julie Indstad Hole, Nestleder - trukket seg pga. flytting i november 

Tore Henriksen, Sekretær - trukket seg i juni 

Aasta Loholt, Kasserer 

Marek Edward Jasinski, Styremedlem 

Erling Hustvedt, Styremedlem 

Peder Winsnes, Styremedlem 

Sølvi Kvam, Varamedlem 

Wenja Christin Kvam, Varamedlem 

Karoline Kvernmo (leder Ranheim AUF), tiltrådt styret. 

Det er i perioden avholdt 5 styremøter og 3 medlemsmøter. Tema for medlemsmøtene har vært 

innspill til program- og nominasjonskomiteen for kommunevalget 2023, og juleavslutning med tema 

kultur og idrett hvor også Nils Åge Aune fra Kirkens Bymisjon innledet. 

Charlottenlund/Brundalen 
 Styret har i perioden bestått av følgende medlemmer: 

Heidi Linge, Leder 

Terje Roel, Nestleder 

Terje Osnes, Kasserer 

Kjetil Sandbæk, Sekretær 

Pål Morten Berg, Styremedlem 

Anne Borge Johannesen, Styremedlem 

Bjørn Thore Vaagan, Styremedlem 

Vegard Skjervold, AUF 

Ingrid Steensnæs, Varamedlem 

Heidi Beate Flatås, Varamedlem 

Året 2022 har laget jobbet med viktige lokale saker. Etableringen av Brundalsforbindelsen har og er 

fortsatt en av hovedsakene våre. Men vi har i tillegg hatt folkemøte om folkehelse og støy, samt vi 

har skrevet høringsinnspill til kommuneplanens Arealdel. 



Det har blitt avholdt 8 styremøter i perioden. Styremøtene har vært med god aktivitet, friske og frie 

diskusjoner. Varamedlemmer har vært invitert til alle styremøter. I tillegg har vi hatt jevnlige 

diskusjoner på vår messenger-gruppe hvor vi har diskutert dagsaktuelle temaer. 

Arbeiderlaget har særlig vært involvert i diskusjonene rundt trafikksituasjonen på Charlottenlund og 

Brundalen, da vi som har er svært opptatt av gode bomiljø, helse og sikkerhet for de som bor her. 

Arbeiderlaget arrangerte 08.09.22 et samarbeidsmøte med alle berørte naboer av et vedtak i 

bygningsrådet som omhandlet dispensasjon fra kravet til opparbeidelse av Brundalsforbindelsen. 

Resultatet av dette møtet ble at vi fikk 3000 underskrifter på vår klage til byggesakskontoret. Vi 

venter fortsatt på tilbakemelding på denne klagen. 

Vi arrangerte et medlemsmøte 10.11.22 om folkehelse og støy problematikk. Seniorforsker Truls 

Gjesland fra SINTEF innledet om støy og hvilken innvirkning dette har for helse, miljø og livskvalitet. 

Kommunelege Eli-Anne Skaug hadde innlegg og støy og søvn. 

Styret takker alle medlemmene for deltakelsen og engasjementet i 2022. Vi ønsker dere alle 

velkommen til et viktig valgår i 2023. 

Nidaros sosialdemokratisk forum 
2022 har vært et aktivt år for Nidaros sosialdemokratisk forum. Vi har hatt nær 30 styremøter og 12 
medlemsmøter. Medlemsmøtene har blant annet handlet om situasjonen i Ukraina, fremtidens 
kulturpolitikk, den politiske situasjonen, den internasjonale rettsorden, strømsituasjonen, 
eldrepolitikken, fattigdom i Norge og programarbeidet i Trondheim AP. Som innlederne har vi blant 
annet hatt tidligere AP-leder Thorbjørn Jagland, utenriksminister Anniken Huitfeldt, ordførerkandidat 
Emil Raaen, Sissel Trønsdal, Jørn Arve Flått, Sigurd Ingvaldsen fra bystyrelista, leder i APs energiutvalg 
Kari Nessa Nordttun, medlem i alternativ energikommisjon Hogne Hongset, professor Stein-Erik 
Fleten og Nidaros-leder Trond Giske. 
 
Nidaros-mottoet «trivelig og interessant» har vært styrende for aktivitetene våre, med vaffel og kaffe 
og gode tema på alle møter. Vi har også arrangert sommeravslutning med trikketur til Lian sammen 
med Byåsen arbeiderlag, allsangtur til Ørland arbeiderparti sammen med seniorpolitisk utvalg, 
julebord og kurs for nye medlemmer. Flere av møtene våre har vært i samarbeid med andre lag eller 
Trondheim AP, og møtene våre har vært åpne for alle medlemmer i Trondheim. Vi takker for gode 
opplevelser sammen! 
 
Det største løftet var Tranmælfestivalen i oktober, hvor nær 300 deltakere fra hele fylket fylte fem 
ulike saler med debatter, samtaler og foredrag om en rekke tema. Blant innlederne var nestleder i AP 
Bjørnar Skjæran, tidligere statsråder Bjarne Håkon Hanssen og Lisbeth Berg Hansen, en rekke topper 
fra fagbevegelsen, seks ordførerkandidater i Trøndelag og fylkestingstoppene våre. Vi delte ut 
«Tranmæl-prisen», som gikk til Shabana Rehman. Arrangementet ble så vellykket at Nidaros har 
besluttet å arrangere ny Tranmælkonferanse 20-21. oktober 2023. Velkommen til alle! 
 
Nidaros har gjennom året opplevd en enorm medlemsvekst. Fra å ha 16 medlemmer i november 
2021, endte laget i 2022 på nær 3000 medlemmer. Mange nye medlemmer finner oss gjennom 
sosiale medier og slutter opp om de sakene vi fremmer, styring av strømmarkedet, pensjon og kamp 
mot fattigdom i Norge og internasjonalt. Mange setter også pris på at vi vektlegger de gode 
sosialdemokratiske verdiene og ideologien. Aller viktigst for medlemsveksten er at våre medlemmer 
verver folk rundt seg, 90 prosent av medlemmene i Nidaros er med i et politisk parti for aller første 
gang. 
 



Flere Nidaros-medlemmer er nominert på kommunestyrelista til Trondheim arbeiderparti, og vi 
gleder oss til å drive en aktiv valgkamp sammen med resten av Trondheim AP, AUF og fagbevegelsen. 
Sammen har vi organisatorisk styrke og slagkraft som gjør oss sikre på at det er mulig å vinne et 
sjette valg på rad både i Trondheim og i Trøndelag. Vi takker alle for godt samarbeid gjennom året.  
 

Østbyen 
Styret har i 2022 bestått av: 

Kolbjørn Hole, Leder 

Lise Gunn Eskeland, Nestleder 

Tyra Joarsdottir, Sekretær 

Håkon Einarsve, Medlemsansvarlig 

Elin Wullum, Kasserer 

Vegard Nilsen, Styremedlem 

Kristin Strandheim, Kvinnekontakt 

AUF representant 

Anne Kristin Buan, Varamedlem 

Ilija Samardzija, Varamedlem 

Roy Einar Nilsen, Varamedlem 

Turid Stenseth, Varamedlem 

Representant i medlemsutvalget i Trondheim AP: 

Lise Gunn Eskeland 

Østbyen Arbeiderlag har i 2022 gradvis kommet over i normalt gjenge etter corona. Årsmøtet og 

noen møter i starten av året ble gjennomført med kombinasjon av fysisk og digital deltakelse. På 

slutten av året har alle møter blitt gjennomført med fysisk oppmøte og det er vi glade for. 

Styret har avholdt 9 styremøter inkludert forberedende møte for årsmøtet. Det har vært avholdt ett 

medlemsmøte. Alle møter er gjennomført i Nidar sine lokaler i Bromstadvegen 2. 

Laget hadde i 2022 god aktivitet, og hadde blant annet ansvar for arrangering av åpent 

medlemsmøte med kunnskapsminister Tonje Brenna i november. 

Vil med dette takke alle medlemmer av styret og øvrige medlemmer i laget for et godt men også litt 

spesielt år, og for en god og engasjert innsats i året har gått. Styret er godt fornøyd med 

gjennomføringen av de aktivitetene vi har iverksatt i 2022. Styret vil fortsette å etablere fysiske 

møteplasser nå når dette er mulig. Styret ser frem til å videreføre den gode innsatsen i 2023. 

Strinda 
2022 ble et år med mye aktivitet i Strinda Arbeiderparti. Etter 2 år med pandemi kunne vi endelig 

møtes fysisk igjen, og det gjorde medlemmene i Strinda gjennom temamøter, politisk pils, ulike 

markeringer, bedriftsbesøk og juleavslutning. Krigen i Ukraina har vært et mørkt bakteppe for det 

politiske arbeidet, og laget har særlig hatt fokus på de voksende forskjellene i byen vår som følge av 

økte renter og økt pris på mat og strøm. 

 

Vi besøkte matutdelingen til Caritas i høst som opplevde stadig økende pågang, og vi arrangerte 

åpent møte om ulikhet hvor Caritas og Matsentralen i Trondheim blant annet innledet om 

situasjonen. På møtet vedtok laget innspill på sosial ulikhet som ble sendt inn til budsjettprosessen i 

Trondheim kommune. Her fikk laget gjennomslag blant annet for økt støtte til matsentralen, økt 

julebidrag til familier på sosialhjelp, og barnetillegg for alle barn. I tillegg fremmet leder i laget et 



representantforslag i bystyret for å styrke matutdelingene i Trondheim og intensivere kommunens 

arbeid på matsvinn og matutdeling.  

Vi avsluttet året med å se frem mot lokalvalg i 2023, og under juleavslutningen vår fikk vi muligheten 

til å bli bedre kjent med ordførerkandidat Emil Raaen og hans prosjekt.  

Andre meldinger 
AUF i Trondheim 
Styret 2022: 

Leder: Tyra Joarsdottir, Øystbyen AUF 

Nestleder med økonomiansvar: Erling Eide Hustvedt, Ranheim AUF 

Sekretær: Maria Eriksen Storrø, Sørsida AUF 

Styremedlem: Mathias Hundstad, Byåsen AUF 

Styremedlem: Karoline Kvernmo, Ranheim AUF 

Styremedlem: Jesper Sundnes Brå, Sørsida AUF 

Styremedlem: Synne Løvvik, Sørsida AUF 

Styremedlem: Younes Vik, Ranheim AUF 

Styremedlem: Live Husby, Byåsen AUF 

Årsmøtet ble avholdt på Folkets Hus Ranheim, og etter en lang periode med pandemi var AUF 

endelig samlet fysisk igjen.  

Noe av aktiviteten i fjor: 

- lokallagsstyresamling på Lian 

- Landsmøte i AUF 

- Sommerleir på Utøya 

- TemaTirsdag og KonTorsdag 

- Aksjoner og demonstrasjoner 

- Folkefest for mangfold og inkludering. 

Oppsummert har 2022 vært et flott og fruktbart år for AUF i Trondheim. Vi har fått flere medlemmer, 

enda flere aktive, fått politisk gjennomslag i Trondheim Arbeiderparti og på AUFs landsmøte. I 

perioden har vi styrket og skolert hele laget, og AUF i Trondheim er klare for å jobbe hver eneste dag 

frem mot valget for enda en valgseier, fire nye år med Arbeiderpartistyrt Trondheim, og for å få 

dyktige AUFere inn i bystyret. Vi er motivert og gleder oss til fortsettelsen i 2023! 

Østbyen AUF 
Styret: 
Leder: Iben Almhjell 
Nestleder: Kristina Melissa Tøndell 
Sekretær: Marie Drege Løfsnæs 
Økonomiansvarlig: Ulrik Tandstad 
Styremedlem: Valde Flønæs 

Årsmøtet i 2022 ble avholdt på AUF-kontoret i Trondheim. 

Arrangementer og aktivitet: 
- Just dance 
- Pizzakveld 
- Juleavslutning 
- Bannermaling 
- Sommerleir og sommersamling 



- Utøyakonferansen 
- Skolekampanje 

Med alt dette har vi hatt et vellykket år i 2022 og vi gleder oss masse til fortsettelsen i 2023. 

Sørsida AUF 
Styret:  

Leder: Synne Shetelig Løvvik 

Nestleder: Mads Hoff 

Sekretær: Magnus Græsli 

Økonomiansvarlig: Sondre Henriksen 

Styremedlem: Anna Elise Mørk Enge 

Styremedlem: Julie Aune Hanseth 

Styremedlem: Renathe Andrea Aune 

Årsmøtet i 2022 ble avholdt på AUF-kontoret i Trondheim den 19. januar 2022. 

Arrangement og aktiviteter: 

- Sommerleir og sommersamling 

- Utøyakonferansen 

- Landsmøte 

- Skolekampanje 

Med alt dette gleder vi oss masse til et nytt år. Og ser fram til valget og til å drive valgkamp for våre 

kandidater. 

Byåsen AUF 
Styret: 

Leder: Astrid Jacobsen Rendal 

Nestleder: Live Naomi Husby 

Økonomiansvarlig: Gjermund Bungum Gorset 

Sekretær: Georg Christian Angelsen Hopsø 

Medlemsansvarlig: Mathias Sollie Hundstad 

Arrangement og aktivitet:  

- Sommerleir 

- PRIDE 

- Dansk valgvake 

- Utøyakonferansen 

- Årsmøte 2022 

Byåsen takker for et fint år og ser fram til neste år med flere lange netter på Utøya, heftige 

diskusjoner, sprudlende PRIDE-parader og vi gleder oss til og se fortsettelsen i 2023 

 

Ranheim AUF 
Styret:  

Leder: Karoline Kvernmo 

Nestleder: Vegard Skjervold 

Sekretær: Ellen Bernersen 

Økonomiansvarlig: Erling Hustvedt 

Styremedlem: Younes Vik 



Årsmøte i fjor ble avholdt på Folkets hus Ranheim. 

Arrangement og aktivitet:  

- Sommerleir på Utøya 

- Utøyakonferansen 

- Pride 

- Landsmøte i AUF 

Dette året har bydd på mange fine minner og vi er klar for å skape enda fler med verdens aller beste 

lag i året som kommer! 

Midtbyen AUF 
Vi sparket i gang 2022 med ett årsmøte i stormen Gyda. Til tross for dårlig vær så satt en rekke aufere 

og holdt innlegg og lagde ny politikk for byen vår. 

Arrangement og aktivitet: 

- Sommersamling 

- Pride 

- Utøyafestivalen 

- Plakatworkshop 

Takk for et flott år i midtbyen! Jeg gleder med til nytt år med ett flott styre. Lenge leve filmkvelden! 

 

AUF-studenter i Trondheim  
Styrets ulike sammensetninger i 2022 

Styre valgt på årsmøte januar 2022: 

Oscar Alexander Undahl, Leder 

Karen Mjør, Nestleder 

Vegard Jacobsen, Sekretær 

Hanne Dahl Vonen, Økonomiansvarlig 

Celine Ytternes, Medlemsansvarlig 

Ulrik Stange, Styremedlem 

Petra Kvitting, Styremedlem 

Olav Rosón Eide, Styremedlem 

Haider Slyngstad Billaud Qureshi, Styremedlem 

Dina Flått, 1. vara 

Daniel L. L. Sogge, 2. vara 

Tonje S. Tronsvang-Sandnes, 3. vara 

Styre valgt på ekstraordinært årsmøte august 2022: 

Tonje Tronsvang-Sandnes, Leder 

Ulrik Stange, Nestleder 

Vegard Jacobsen, Sekretær 

Dina Flått, Økonomiansvarlig 

Celine Ytternes, Medlemsansvarlig 

Petra Kvitting, Styremedlem 

Haider Slyngstad Billaud Qureshi, Styremedlem 

Ola Kallset, Styremedlem 

Magnus Leirdal Vaag, Styremedlem 



Sigrid Herseth, 1. vara 

Runar Olsen, 2. vara 

AUF studenter i Trondheim har gjennom året gjennomført en rekke arrangementer, som nyttårsbord, 

stands og skrivekvelder. Vi har også deltatt på årsmøter og representantskap i regi av AUF i 

Trøndelag, AUF i Trondheim, Trøndelag Arbeiderparti og Trondheim Arbeiderparti. Her har vi fått 

gode gjennomslag for masse god studentpolitikk, det fikk vi også på landsmøte i AUF i oktober. På 

landsmøte var vi rekordmange studenter fra Trondheim. 

Vi har også hatt gleden av å møte mange ministre, og utfordret de på god studentpolitikk. Det har 

også kommet mange nye studenter til laget vårt gjennom året, og vi håper på enda større 

medlemsvekst i året som kommer. 

Bystyregruppa 

Året startet med nedstengning men etter hvert har samfunnet kommet tilbake til 
en mer normal situasjon etter korona. Hverdagen har normalisert seg etter 
pandemiutbrudd men siden sist så har Russland med Putin i spissen invadert 
Ukraina og vi har krig i europa. Russlands brutale fremferd i Ukraina påvirker også 
økonomien i Norge og i Trondheim. Vi har en høy prisvekst, høye strømpriser og 
økende renter, vi har en renteoppgang i Norge for første gang på 30 år. Dette 
skaper stor usikkerhet, vi vil alle merker dette og de som har minst vil merke det 
mest. 
Også kommuneøkonomien vil merke dette, prisoppgang og renteoppgang vi også skape stor 
usikkerhet for kommunebudsjettene fremover. Vi har vært inne i en lengre periode der vi har hatt 
god råd men vil fremover ha dårligere råd.  
 
2022 har vært preget av mange utviklingssaker og stor debatt rundt disse, nytt havromslaboratorium 
va svært viktig for Trondheim og regionen og få på plass Vi har vedtatt en ny samfunnsplan for 
Trondheim som vil være styrende i de neste 12 årene. Vi er også i gang med ny KPA som vil komme til 
sluttbehandling høsten 2023. Sosial utjevning og like muligheter har vært noe som vi har brukt tid og 
penger på i budsjettarbeidet, og  
vi har fått god drahjelp fra regjeringen og til høsten vil vi få innført gratis SFO også for 
andreklassinger, 
 
Det er gjort vedtak i miljøpakken som vil gjøre det enklere og gå og sykle, trafikksikkerhet ved skoler, 
og vi har fått mange forslag på fremtidige tverrforbindelser, Brundalsforbindelsen, Byåsen tunnel og 
Johan Tillers vei er nå inne i miljøpakkens langtidsprogram 
 
På årsmøtet i 2022 ble det vedtatt og sende over en rekke forslag til bystyregruppa, delvis pga at vi 
gjennomførte et digitalt årsmøte og det var utfordrende og få diskutert gjennom alle forslag. En kort 
oppsummering av hva som er gjort med de ulike forslagene, forslag som ikke er nevnt jobbes det 
videre med 

Bydelen Heimdal/Miljø og byutvikling på Sørsida 
Plan for heimdal sentrum er sendt ut på høring, kommer til behandling til våren. Gjennom 
miljøpakken er det satt av penger til Johan Tillers vei som vi binde sørsiden sammen på en bedre 
måte. Det jobbes med en sak om hvordan man kan organisere den tredje boligsektoren. 
Grilstad som offentlig område 
Delvis innfridd, ble lagd et kompromiss som legger til rette for bading på et begrenset område 
11-bane på Vika-jordet. 
Hvordan løse båndlegging utfordringer med bane Nor er en del av byvekst forhandlinger 



Mobilitet på Ranheim 
Flere prosjekter i området er en del av miljøpakken som er vedtatt og som kommer til behandling. 
Beholde Rådhusets funksjon slik det er i dag 
Vi er midt inne i debatten rundt lokasjon av museum, besluttning til våren 
Tiller bydelshall 
Reguleringsplan for tillertomta er vedtatt i bygningsråd og sendt ut på høring 
Parkering for tjenestebiler i Trondheim midtby 
Tatt inn i enkelte reguleringsplaner 
Gang og sykkelvei for nedre Byåsen 
Flere prosjekter på byåsen er en del av miljøpakken 
La oss handle før liv går tapt 
Spilt inn i miljøpakkens langtidsplan fra fylket 
Stopp videre utbygging langs Ladestien. 
KPA ligger til behandling som har forslag om en egen hensynssone på ladehalvøya, forslaget vil legge 
et  strengere vern for eventuelt fremtidig bygging. 
Trikken – utbedring av utstyr, skinnegang og gatene i byen 
Det er bevilget penger fra kommunen til utbedring, og det ligger større summer inne i miljøpakken 
Lisa gikk til skolen 
Skolebehovsplan er vedtatt, utredning av om “Brinken” kan brukes som fremtidig skoletomt er bestilt 
og kommer i løpet av vinteren. Rehabilitering/nybygg stabbursmoen skole utvidelse med 120 elever. 
Ikke slå sammen til en ungdomsskole på Tiller! 
Fulgt opp 
Tradisjonell undervisning i sommerskole 
Fulgt opp 
Fastlegekrise 
Fulgt opp av ordfører i flere møter, regjeringen satt av penger, fortsatt noe gjenstående 
Garanti for «rask psykisk helsehjelp»-tilbud i Trondheim 
Fulgt opp i budsjettvedtak 
Sykehjemsplasser 
Nidarvoll rehabiliteringssenter åpner til våren, vi bevilget 20 millioner utover kommunedirektøren 
hvert år for og følge eldreplanen og nok bemanning. Det er bestilt rullering av eldreplanen. 
Bunnfradraget i den kommunale eiendomsskatten økes til kr. 3 millioner 
Ikke fulgt opp, blir mere aktuelt i neste års budsjett. Alle eiendommer er taksert på nytt og vi gjelde 
fra 1. mars 2023 
Om gjeninnføring av tilskuddsordning for samfunnshus 
Ikke fulgt opp 
Digitalt utenforskap/Digitalisering. 
Delvis fulgt opp i samfunsplanen, må jobbes tettere med fremmover 
 

Fraksjonene i bystyregruppa 

Areal og samferdsel 

Det har vært utskiftninger blant komiteens medlemmer i løpet av 2022 som følge av flytting til andre 
kommuner og endring av komitesammensetning, Alf Steinar Tømmervold gikk over til helsekomiteen 
og Tyra Joarsdottir kom inn som nytt medlem. 
 
Medlemmer: Roar Asa og Tyra Joarsdottir 
Vara: Geir Jarle Sirås 
Vara: Ingrid Berg Selfjord 
Vara: Terje Roel 



Vara: Kristin Tinmannsvik 
 
Det er gjennomført fraksjonsmøter i forkant av komitemøter. Vi har samkjører våre fraksjonsmøter 
med miljø og næringskomiteen i og med at byutviklingssaker henger tett sammen med miljø- og 
næringssaker.   
 
Det har vært en rekke krevende fortettningssaker i kommiteen det siste året, disse saken får stor 
oppmerksomhet i media og blant naboer som er forståelig. Denne utviklingen vil forsterke seg i 
fremtiden i og med vi må bygge byen tettere og en i dag av miljøhensyn og naturhensyn og for og 
utnytte offentlig infrastruktur på en mere effektiv måte. 
Vi har vedtatt en byutviklingsstrategi for Trondheim som i all hovedsak samsvarer med 
Arbeiderpartiets byutviklingspolitikk. Det ble også lagt ned en betydelig innsats for og få regulert og 
komme i gang med bygging av Norsk havteknologisenter.  
 
Vi skal i løpet av året vedta ny KPA for trondheim, samtidig som reguleringsplaner for Campus skal 
vedtas. Dette er store planer som vi få stor betydning for Trondheim fremover. Trondheim er en 
attraktiv by og flytte til og vi vokser med ca 3000 innbyggere i året, dette krever at vi har areal til 
boligbygging men like viktig er at vi finner næringsareal for eksisterende og nye bedrifter. Vi må også 
løse miljø og klimautfordringene og langt flere må gå sykle og reise kollektivt fremover.  
 

Miljø- og næring 

Det har vært utskiftninger blant komiteens medlemmer i løpet av 2022 som følge av flytting til 
andre  kommuner og endring av komitesammensetning etter at en representant fra Arbeiderpartiets 
gruppe melde overgang til Høyre. Som følge av dette har AP sin gruppe i komiteen blitt redusert fra 3 
til 2 medlemmer.  
Endringer i 2022 
Arne Bjørlykke gikk over til Finans og organisasjon 
Sandra Åberg Kristiansen har meldt flytting til annen kommune.    
Sofie Rosten Løvdahl erstattet Bjørlykke, men har meldt flytting til annen kommune og gikk av 
komiten ved årsskifte.  
 
Arbeiderpartiets medlemmer i komiteen i er nå:  
Komiteleder: Jørn Arve Flått 
Medlemmer: Oddny Estenstad 
Vara: Geir Jarle Sirås 
Vara: Terje Roel 
Vara: Astrid Grenstad 
Vara: Baba Ahmed Danyagiri 
Vara: Marius Weisæth 
 
Miljø- og næringskomiteen har tilknyttet seg flere ressurspersoner som deltar i fraksjonsmøtene. Vi 
samkjører i stor grad våre fraksjonsmøter med areal- og samferdselskomiteen i og med at 
byutviklingssaker henger tett sammen med miljø- og næringssaker.   

Noen av de viktigste saken og temaene som er kommet til vedtak, uttalelse eller gitt som 
orienteringer i 2022 er: 

• Temaplan for klimatilpassing 2021-2025 
• Matstrategi for Trondheim 
• Kvalitetsprogram for Nyhavna 
• Innkjøp og mindre leverandører 



• Etablering og rehabilitering av kunstgressbaner 
• Håndtering av organisk avfall og biopgassanlegg 
• Kommunedelplan sluppen 
• Verdiskapingsstrategi for Trondheimsregionen 
• Vurdering av Trondheim kommunes mål for klimautslipp og tilhørende tiltak 
• Kommunedelplan vann i Trondheim 2022-2031 
• Utredning om Litlvatnet 
• Avfall som ressurs 
• Krav om utslippsfri transport av varer og tjenester 
• Kommuneplanens samfunnsdel 2020-2032 
• Kommuneplan arealdel 
• Kildesortering av matavfall og ny henteordning for glass og metallembalasje for 

husholdninger med småbeholderløsning 
 
Miljø og næringskomiteen har strategiske saker knyttet til byutvikling og enkelte større 
utbyggingssaker til uttalelse da mange av disse sakene er viktig i miljø og klimasammenheng og har 
stor betydning for næringslivet i Trondheim. Komiteen mener det er viktig å løfte disse perspektivene 
inn i den politiske behandlingen.  
 
På vegne av Arbeiderpartiets fraksjon i miljø- og næringskomiteen. 
Jørn Arve Flått 

 

Oppvekst 
Arbeiderpartiets medlemmer i komiteen:  
 
Nestleder i oppvekstkomiteen: Leon Bafondoko 
Medlem: Sara Shafighi 
Varamedlem: Kristin Tinmannsvik 
Varamedlem: Shemsa Rousso Eve 
Varamedlem: Jan Åge Sneve Gundersen 
Varamedlem: Marita Tveit Hansen 
 

I august 2022 ble Leon Bafondoko valgt som ny nestleder i Oppvekstkomiteen og fraksjonsleder.  

De siste tre årene har Sara Shafighi vært nestleder i Oppvekstkomiteen og fraksjonsleder. Shafighi ble 

i august 2022 valgt som ny kommunalråd og er fortsatt medlem av oppvekstkomiteen. 

I perioden 2022 har vi som er oppvekstpolitikere arbeidet med skolebehovsplan for å prioritere 

skolene som har størst behov for en oppgradering av skolebygg.  

Trondheim Arbeiderparti skal fortsette å arbeide for at elevene har gode skolebygg som fremmer et 

godt fysisk miljø for å lære.  

Blant annet har vi også arbeidet med Kommuneplanens samfunnsdel 2020-2032, nå har Trondheim 

kommune en ny samfunnsplan som skal tilrettelegge for at barn skal ha gode oppvekstmuligheter i 

byen vår. 

I bystyret har Bafondoko fremmet et representantforslag om pedagogisk bruk av digitale verktøy i 

barnehagen. Bafondoko ønsker å sette mer fokus på at alle ansatte i barnehagen har kompetanse og 

er trygg på hvordan man bruker digitale verktøy i det pedagogiske arbeidet i barnehagen.   



Vi som er oppvekst politikere er glade for at Trondheim arbeiderparti og Arbeiderpartiet i regjering 

fortsetter arbeidet med å gjøre fellesskolen bedre. I det rødgrønne budsjettet for 2023-2026 styrker 

vi grunnbemanningen i skolen og skolehelsetjenesten. De rødgrønne viderefører også satsingen på 

gratis SFO utover regjeringens satsning,dette gjelder gratis SFO på Lilleby og Huseby for 3.-4. trinn.  

Vi ønsker en skole med flere yrkesgrupper som er til stede for elevene og en skole som gir flere barn 

muligheten til å delta i SFO fellesskapet.  

Året 2023 er et valgkamp år, derfor gleder vi oss til å drive valgkamp for Arbeiderpartiet og kjempe 

for at Trondheim skal bli den beste byen å vokse opp i for alle barn.  

Dette er noen av de viktigste politiske sakene som vi har arbeidet med i 2022: 
1. Skolebehovsplan 2021 og investeringsrekkefølge for skoleanlegg 2022-2035 
2. Videreføring og videreutvikling av Grønn Barneby mot 2030 
3. Nidarvoll skole og Sunnland skole med flerbrukshaller - behov for tilleggsfinansiering 
4. Faglig løft for gutter i skolen 
5. Ulikheter i skoleprestasjoner knyttet til innvandrerbakgrunn 
6. Skolestruktur for Sentrum - føringer for videre planlegging 
7. Kvalitetsmelding for barnehage 2021 
8. Kvalitetsmelding for skole 2021 
9. Risvollan barnehage med familieavdeling – investeringsvedtak 
10. Kommuneplanens samfunnsdel 2020-2032 
 
Leon Bafondoko 

Nestleder i Oppvekstkomiteen (Ap) 

 

Kultur 
2022 er året vi tok tilbake livene våre etter pandemi og flere nedstengninger. Disse årene har vist oss 

hvor viktig kultur- og idrettsopplevelser er i livene våre, både for å holde oss i aktivitet men også for å 

skape minnerike opplevelser. Vi ser at deler av kulturlivet og idretten ikke er tilbake til hvor de var før 

pandemien, derfor holder vi stort politisk fokus på dette. Arbeiderpartiet har store ambisjoner for 

kultur- og idrettsbyen Trondheim, hvor vi blant annet skal være Norges beste kulturby for barn og 

unge.  

 
Vi har gjennom dette året arbeidet med både store og mindre saker. For å nevne noe har vi i 
samarbeid med kulturnettverket i Trondheim Ap hatt møte om museumssituasjonen i byen, hvor vi 
blant annet venter på en konseptvalgutredning i mars 2023, handlingsplan for aldersvennlig kunst og 
kultur, fotballhall og andre større investeringer i Granåsen, bydelsbasseng øst, ny ishall på Tiller med 
mer. Vi ser også en stor interesse i egenorganisert aktivitet og vi har derfor gjennom dette året hatt 
større fokus på friluftsliv og tilrettelegging av slik aktivitet. Vi har også behandlet lokal handlingsplan 
mot religiøs diskriminering, muslimhat og antisemittisme samt etablering av et lokalt kulturråd.  
 
Vi vil rette en stor takk til alle aktører som har kommet med innspill og tanker til saker som har vært 
til behandling i komiteen. Vi ser frem til fortsatt godt samarbeid i det neste året.  
 
På vegne av Arbeiderpartiets fraksjon i kultur-, idrett-, og friluftlivskomiteen 
Muzaffer Kara 
 



Kontroll 
Arbeiderpartiets medlemmer i utvalget i 2022: 

Medlem: Ferhat Guven/Karianne Tung 

Vara: Kjell Aune 

Vara: Ulrik Vasseljen 

Komiteen har hatt 8 møter i 2022. Utvalget har jobbet med flere viktige og store saker over flere 

møter som har blitt grundig behandlet. Særlig er det grunn til å trekke frem saken om kvalitet i bo- og 

aktivitetstilbud og tildeling av bolig. Etter en omfattende behandling med høringer i kontrollutvalget 

vedtok bystyret å beklage at ansatte og tjenestemottagere ikke har blitt tatt tilstrekkelig på alvor når 

de har varslet om forholdene i tjenesten. Øvrige saker til behandling i kontrollutvalget har vært: 

- Forvaltningsrevisjon: Kvalitet i bo- og aktivitetstilbud og tildeling av bolig 

- Forvaltningsrevisjon: Tilsyn i barnehager 

- Forvaltningsrevisjon: Investeringer i idrettsanlegg 

- Forvaltningsrevisjon: Trondheim kommunes rolle som sponsor og kunde av Trondheim kommunale 

pensjonskasse 

- Etterlevelseskontroll: Generelle IT-kontroller med særlig fokus på datasikkerhet og beredskapstiltak 

- Etterlevelseskontroll: Refusjonsbehandling av sykepenger og omsorgspenger 

- Etterlevelseskontroll rutiner for finans- og gjeldsforvaltning i 2021 

- Oppfølging av Hangarsaken og likebehandling i byggesaker 

- Oppfølging av forvaltningsrevisjon rekruttering innen helse og velferd. 

På vegne av Arbeiderpartiets fraksjon i kontrollutvalget 

Karianne Tung 

Arbeid og sosial 
Arbeiderpartiets medlemmer i komiteen: 

Nestleder: Gjermund Bungum Gorset 

Medlem: Edvin Helland 

Vara: Heidi Linge 

Vara: Ruth Marie Torvik 

Vara: Aage Borrmann 

Vara: Kristin Tinmannsvik 

Vi har fått jobbet med mange små og store saker i året som har gått. Den viktigste saken komiteen 

har fått jobbe med har vært revideringen av retningslinjene for kommunal bolig. Man har nå fått på 

plass et nytt regelverk som sikrer økt stabilitet for barnefamiliene. Samtidig har vi utvidet regelverket 

for å kunne motta startlån. Dette er en ordning som sikrer at flere vanskeligstilte får muligheten til å 

eie sin egen bolig.  

Den pågående priskrisen har ført til at flere har behov for hjelp fra kommunens sosiale tjenester. Vi 

ser at matkøene øker, samtidig som antallet som søker hjelp fra NAV holder seg stabilt. Det er et 

politisk ansvar å snu denne utviklingen. Vi har gjort viktige grep gjennom å øke ytelsene for 

sosialhjelp og stille kritiske spørsmål til NAV sin tilgjengelighet for innbyggerne. Fraksjonsleder har 

også løftet et privat forslag for å få en egen kvalitetsmelding for NAV, dette vil gi bystyret verktøy for 

å kunne ta større politisk styring over NAV framover.  

Forvaltningsrevisjonen av bo og aktivitetstilbudet har også vært viktig for komiteens arbeid. 

Rapporten gir oss politikere og kommunedirektøren et godt grunnlag for å jobbe framover mer 

målretta for å forbedre tjenestene innen BOA. Rapporten viser store utfordringer i tjenestetilbudet. 



Det er mange ansatte som strekker seg langt hver dag for å skape en best mulig hverdag for 

mennesker benytter bo og tjenestetilbudet. Nå er oss politikere og administrasjonen som skal 

strekke oss langt for å skape en best mulig hverdag for mennesker som benytter bo og 

tjenestetilbudet i byen vår.  

Gjennom året har vi fått møte flere ansatte i kommunens tjenestetilbud. På vegne av fraksjonen 

ønsker jeg å takke alle våre flotte ansatte for den jobben de gjør for kommunen vår, og for alle 

innspill vi har fått fra så mange tillitsvalgte, ansatte og brukere på feltet vårt. 

Fraksjonen ser fram til fortsatt viktig arbeid i 2023.  

Gjermund Gorset 

På vegne av Arbeiderpartiets fraksjon i arbeids- og sosialkomiteen 

Helse og eldre 
Fraksjonen har i året 2022 bestått av: 

Komiteleder: Sissel Trønsdal 

Medlem: Sofie Rosten Løvdahl 

Medlem: Ismail Salad Elmi 

Vara: Edhija Mahic 

Vara: Curt Herbert Haglund 

Vara: Heidi Linge 

Vara: Ruth Marie Torvik 

I september gikk Sofie Rosten Løvdahl ut av komiteen og ble erstattet av Alf Steinar Tømmervold. 

Fra november representerer ett av SVs tidligere medlemmer i komiteen, Mohammed Ahmed 

Mohammed Yahya AP, etter å ha meldt overgang fra SV til AP. 

Fraksjonen har hatt faste møter med SV i forkant av komitemøtene, hvor også de øvrige 

samarbeidspartiene har vært invitert.  

Komiteen har i løpet av året avholdt 11 møter og behandlet 49 saker. 

Dette omfatter også saker til uttalelse og representantforslag.  

Det er behandlet 16 spørsmål under eventuelt. 

Komiteen har i løpet av året besøkt 

Saupstad Helsestasjon, Fysioterapitjenesten og Ressurssenter for hørsel og syn (RHS) 

I komiteen har vi i tillegg til flere kommunale enheter, hatt besøk med orienteringer fra Amathea, 

Kirkens Bymisjon, EMU v/Byåsen Frivilligsentral, Helsestasjon for ungdom, Helsestasjon for kjønn og 

seksualitet, Fontenehuset og Caritas. 

Vi har vært på digital omvisning i sykehjemmet Strømmehaven i Kristiansand, spesielt tilrettelagt for 

mennesker med demensdiagnoser. 

Noen saker komiteen har hatt til behandling er: 

Forskrift om sykehjem eller tilsvarende bolig 

Årsmelding for Trondheim Eldreråd 

Matstrategi for Trondheim 

Årsrapport for ombud 

Kommuneplanens samfunnsdel 

Kvalitetsmelding for Eldreomsorgen. 



På vegne av fraksjonen 

Sissel Trønsdal, leder 

Kvinnenettverket 
Kvinnenettverket hadde flere samlinger og treff i vinter, og startet våren med en flott 8. mars-

markering. Årets feiring fant sted på Håndverkeren sammen med 40 medlemmer som tok turen for å 

markere, med kulturelle innslag og taler. Vår egen kunnskapsminister Tonje Brenna tok også turen 

for å hilse partiet og AUF. Vi gikk samlet til Torvet og i toget. Dette er en viktig begivenhet, og vi traff 

flere medlemmer som var på sitt aller første partimøte. 

I løpet av høsten har de regjeringsutnevnte utvalgene: helsepersonellkommisjonen og 

kvinnehelseutvalget avsluttet sitt arbeid. Førstnevnte har nylig lagt frem sin rapport, og vi ser frem til 

at kvinnehelseutvalget legger frem sitt arbeid i løpet av våren 2023. Her er det flere politiske saker 

kvinnenettverket ønsker å ta tak i. 

I høst deltok vår kvinnekontakt Sara Shafighi på Trøndelag APs samling, sammen med 

kvinnekontakter fra hele fylket Trøndelag er i gang med å forme mål og arbeidsmetoder for våre 

kvinnenettverk, slik at vi går satt viktige saker på dagsorden. I november fulgte kommunalråd og 

kvinnekontakt Sara Shafighi opp en interpellasjon fra 2019 fremmet av Anette Ystgaard (Byåsen 

Arbeiderlag og tidligere bystyrerepresentant) om nulltoleranse i Trondheim kommune for seksuell 

trakassering, maktmisbruk, vold og overgrep. Saken ble tatt opp i formannskapet, og etterspurt 

hvordan kommune har fulgt opp intensjonen i interpellasjonen og bestillingene. Kommunedirektøren 

har bekreftet at dette temaet nå vil bli en viktig føring i kommunens tildelingsbrev. 

Vi ser frem til et nytt og godt kvinnepolitisk år! 

Mvh 

Sara Shafighi 

Kvinnekontakt, Trondheim AP 

Medlemsutvalget 
Medlemsutvalget har bestått av følgende medlemmer: Lise Gunn Eskeland, Marit Selfjord, Ferhat 

Guven fram til september 2022, Sondre Henriksen, Karen Selvåg, Trond Reitan, Tine Eikevik og Geir 

Jarle Sirås. 

Det er blitt gjennomført møter både fysisk og møter på teams med bra deltakelse. Medlemsutvalget 

har vært på tilbudssiden til partiet for å få til aktiviteter.  

Vi i medlemsutvalget opplever at det har vært høy aktivitet i lagene og i partiet med å arrangere 

temamøter, noe som etter vår mening er en viktig del av medlemsarbeidet. 

Seniorpolitisk utvalg 
Seniorpolitisk utvalg for 2022 har bestått av: 
• Valborg Sund, leder 
• Svein Erling Smolan, nestleder 
• Nils Nesjan  
• Cate Ramfjord 
• Turid Stenseth  
• Randi Vilmo 
• Aage Borrmann 
 
Aasta Loholt gikk ut av styret på årsmøtet i februar 2022 og ble erstattet av Cate Ramfjord. 



 
Seniorpolitisk utvalg har hatt god aktivitet også i 2022. 
Vi har gjennomført fem styremøter i tillegg til fem medlemsmøter. Medlemsmøtene har vært godt 
besøkt og på julemøtet 5/12 var det 41 påmeldte. Dette er vi godt fornøyd med. Vi ser også en del 
nye medlemmer som kommer til møtene.  
 
I juni hadde vi sommermøte for medlemmene på Teigen - Klæbu bygdemuseum, hvor vi serverte 
sodd, kaffe og kake. 29 medlemmer deltok. Både på sommermøte og på julemøte hadde vi servering 
til selvkost. 
 
På alle medlemsmøter har vi gode innledere og det er stor aktivitet blant medlemmene og et ønske 
om politiske diskusjoner.  
• På møtet 2/3 var tema «Prosjektet aldersvennlig by», med innledere fra Trondheim kommune. I 

tillegg hadde vi orientering om programprosessen av Turid Stenseth, som representerer 
Seniorpolitisk utvalg i programutvalget.  

• På møtet 25/5 var tema «Den politiske situasjonen, globalt, nasjonalt og lokalt», med 
fylkesordfører Tore O Sandvik som innleder. 

• På møtet 22/6 var tema «Byutvikling i Trondheim», med gruppeleder Roar Aas som innleder. 
• På møtet 24/10 var tema «Helse og livskvalitet blant eldre - sammenlignet med tidligere, med 

yngre aldre og med andre land». Innleder var forsker Jorid Kalset fra Sintef/NTNU 
• På julemøte 5/12 var tema « Eldre-og helsepolitikk» med kandidat på bystyrelista og overlege på St 

Olav Hospital Trude Basso som innleder. Ordførerkandidat Emil Raaen deltok også på 
julemøtet. 

 
Leder av Trondheim Ap Hanne Bjørnbet har deltatt på og hatt politisk appell på de fleste av møtene. 
 
28. august var Seniorpolitisk utvalg, sammen med Nidaros sosialdemokratiske forum, arrangør for tur 
til Ørland og «Allsang på grensen». 
 
Leder Valborg Sund er også medlem i Trøndelag Arbeiderpartiets Seniorpolitiske utvalg.  
 
Flere i styret er aktivt med i andre lokale/regionale seniorforeninger og sentrale seniorforbund.  
 
Valborg Sund 
Leder  

Kulturpolitisk utvalg 
Kulturpolitisk utvalg sitt styre har bestått av: 

Marit Selfjord, Byåsen Arbeiderlag 

Hroar Klempe, Flatåsen Arbeiderlag 

Turid Stenseth, Østbyen Arbeiderlag 

Trond Giske, Nidaros sosialdemokratiske forum 

Jannicke Eriksen - Trondheim Arbeidersamfunn har også deltatt på møtene og vært en svært god 

ressurs i arbeidet. 

Utvalget har arbeidet i tråd med oppdraget gitt av styret i TAP og arrangert 3 åpne medlemsmøter: 

• 2. mars: Om kultur og næring med innledere fra Norsk Kulturråd, Trh. Og Olavshallen. Møtet 

ble arrangert i Olavshallen og var åpent for alle medlemmer. 

• 4. mai: Om Rosendal Teater og den profesjonelle scenekunsten - i samarbeid med Faglig 

Arbeiderlag og Nidaros sosialdemokratiske forum. Møtet var åpent for alle medlemmer. 



• 25. oktober: Om museumssaken i Trondheim. På oppfordring fra Rita ordfører inviterte vi til 

panelsamtale og åpent folkemøte i Storsalen i Rådhuset. Dette møtet var særdeles vel besøkt 

og fikk et stort oppslag i Adressa. I panelet satt representanter for museumsinstitusjonene, 

kunstlivet og Hroar Klempe fra partiet. Møteleder var Trond Giske 

Vi har hatt en rekke interne møter og samtaler gjennom året for å bidra til god informasjonsflyt i 

organisasjonen og overfor våre tillitsvalgte lokalt, regionalt og nasjonalt, samt bistått 

kulturfraksjonen i Bystyret i en rekke saker. 10. november møtte vi Kulturministeren sammen med 

Ordfører og rådgiver for samtale rundt status og framtidige behov for kulturbyen Trondheim. 

Videre har Kulturpolitisk utvalg vært aktive med nettverksbygging og kunnskapsinnhenting i 

sektoren, i både det profesjonelle og frivillige miljøet. Denne kunnskapen ble brukt aktivt i program- 

og manifestarbeidet til kommunevalget 2023. 

Ved pennen. 

Marit Selfjord 


